
 

 

 

 

 

Fraværende: Afbud fra Katrin 

 

Dagsorden   

 

1. Godkendelse af referat.  

2. Godkendelse af dagsorden. 

3. Opfølgning provstebesøget. Liste. (Bent, Hans Verner, Villy, Andreas) 

4. Kalkning af bygninger, hvordan går det? (Hans Verner/Bent) 

5. Økonomiske Trine Budget 2023. (Trine/Hanne) 

6. Graverhuset (Villy) 

7. Skoven nyt. (Andreas) 

8. Christmas Child. Samler vi igen skoæsker ind ved gudstjenesten den 2. okt. og 

laver vi en pakkedag inden i MR-huset? (for Katrin - Bent) 

9. Ansættelse af gravermedhjælper 

10. Tirslundbesøget ang. varmepumpe. (Andreas) 

11. Hanne tilbagemelding Kåre Norge m.m. (Hanne) 

12. Renovering af kirkegården (Bent) 

13. Fælles menighedsråd/medarbejder idéarrangement! Hvad kan vi også? 

Opfordring fra medarbejder. (Bent) 

14. VEDTÆGT for Arrild sogns kirkegård, Tønder provsti og kommune, Ribe stift. 

Skal noget ændres?  Fortsat gennemgang. 

15. Kalenderen med arrangementer og gudstjenester. (Alle)  

16. Meddelelser: Formand: Der sker spændende ting omkring graverne i provstiet!  

17. Evt. 

 

Hans Verner køf naue køn kach 

 

 

1. Godkendt. 

2. Godkendt 

3. Bent sender liste til Hans Verner. 

4. Der er kalket en del af kirken, arbejdet er snart færdigt. 

5. Trine: Kvartalsrapporten viser, at vi indtil videre kan overholde budgettet, dog 

ses tydeligt, at gasudgifterne er steget betydeligt (præstebolig). Vi bør 

budgetmæssigt.  

Arrild Menighedsråd 

 
Dato: Onsdag d. 1. juni 2022 kl. 19.00 i Arrild Menighedshus  

Blad nr. 98 

Formand: Bent E. Beim (Bent)  Referent: Hanne S. Hansen 



 

 

Budget: besparelse pr. medlem: i alt kr. 18.600, lønfremskrivning: kr. 17.347, 

forbrugsfremskrivning kr. 87.000 – i alt kr. 122.947.  

Vi kan forvente at skulle spare på lønudgifter fremover.  

Budgetbidrag 2023 bliver afleveret til provstiet 01.06.22 kl. 20.02.  

6. Arkitekten er i færd med at revidere tegningerne iht. vores ønskede 

ændringer. 

7. Der er blevet plantet i Præsteskoven, der er sat penge af til bekæmpelse af 

hæg. Der mangler afregning på flis fra sidste år. Samarbejdet med 

Skovdyrkerne kan revurderes om nødvendigt. Visse dele af nyplantningen bør 

indhegnes, bl.a. nobilis. 

8. Vi vil promovere Christmas Child i god tid, samles med børn og forældre om 

formiddagen før gudstjeneste d. 18.09.22, derefter lidt til ganen og efterflg. 

gudstjeneste. Katrin sørger for at lave tekst til Kirkebladet samt FDF. 

9. Peter: timelønnet ukrainsk asylansøger ansat.  

   10.Orientering. Emmerlev har også etableret et udluftningssystem, delegation      

tager til Emmerlev. 

    11 Kaare Norge optaget i år, Der lægges billet ind til touren i 2023. 

          Jørn Jeppesen med Gasolin kunne ikke efteråret 2022, og kender ikke sine  

          planer for 2023. 

          Hanne og Peter arrangerer koncert i oktober/november. 

    12 Bent orienterer senere. 

   13 Forslag om fællesaften for menighedsråd og personale.  

    14 Udskydes til næste møde. 

    15 Rut laver koncert uden Bent 14.06.22.  

    16 Formand: orientering om ønsket aktindsigt i rapport vedr. kirkegårdsbesøg.  

          Marianne: intet 

          Peter: orientering om fælles pinsegudstjeneste 2. pinsedag. 

          Kirkeværge: intet 

          Medarbejderrepr.: intet 

          Skovmand: intet 

          Kasserer: opfordrer til at finde punkter på budgettet, hvor vi evt. kan spare 

     17 Borde og bænke er malet og klar til opsætning 


